

Mox x apm Spending Rewards Promotion (“the Promotion”) terms and conditions

1. The "Mox x apm Spending Rewards" promotion (the "**Promotion**") is available to holders of a Mox Card ("**Cardholders**") issued by Mox Bank Limited ("**Mox**").
2. The Promotion will begin on 1 November 2022 and end on the earlier of 30 November 2022 and the date on which the applicable quota has been exhausted (both dates inclusive) (the "**Promotion Period**"). Sun Hung Kai Real Estate (Sales & Leasing) Agency Limited ("**apm**", "**we**", "**our**") may change the dates of the Promotion Period at any time in our absolute discretion. We will not update you on the use of any quota applicable to any offer.
3. During the Promotion Period, Cardholders who make Eligible Transactions (as defined below) with their Mox Card at merchants at the apm mall at Millennium City 5, 418 Kwun Tong Road, Kwun Tong, Kowloon ("**Spending Merchants**") and spend the following amounts ("**Spending Requirements**") on the same day can enjoy the following rewards (each a "**Reward**"):

Same-day accumulated Spending Requirements [#]	Reward*
HK\$1,000 to below HK\$2,000	Reward 1: HK\$50 YATA cash coupon
HK\$2,000 or above	Reward 2: HK\$100 YATA cash coupon

[#]across a maximum of two Eligible Transactions at different Spending Merchants, with each Eligible Transaction being an amount of HK\$100 or above.

*the number of Rewards is limited (the daily quota for Reward 1 is 80, and the daily quota for Reward 2 is 40, on a first-come, first-

「Mox x apm 消費獎賞」 (「推廣」) 條款及細則:

1. 「**Mox x apm 消費獎賞**」推廣 (「**本推廣**」) 適用於持有由 Mox Bank Limited (「**Mox**」) 發出的 Mox 卡持卡人 (「**持卡人**」)。
2. 推廣期將由 2022 年 11 月 1 日至 11 月 30 日 (「**推廣期**」) 或適用名額已滿當天 (包括首尾兩日) (以較早者為準) 結束。新鴻基地產(銷售及租賃)代理有限公司 (「**apm**」)、「**我們**」) 有絕對酌情權隨時更改推廣期。我們不會向你更新適用於任何優惠的適用名額使用情況。
3. 持卡人於推廣期內, 於位於九龍觀塘觀塘道 418 號創紀之城第 5 期的 apm 商場以 Mox 卡於商戶 (「**消費商戶**」) 同日作合資格交易 (定義見下文) 滿以下列表所顯示的金額 (「**簽賬要求**」), 即可在當日兌換以下相應獎賞 (每項為「**獎賞**」):

同日累積簽賬要求 [#]	獎賞*
HK\$1,000 至 HK\$2,000 以下	獎賞 1: HK\$50 一田現金券
HK\$2,000 或以上	獎賞 2: HK\$100 一田現金券

[#]即日最多可累積 2 間不同消費商戶的合資格交易, 每項合資格交易金額須達 HK\$100 或以上。

served basis, while stocks last). Each Cardholder can only receive one Reward per spending tier once per day. You are not able to choose which cash coupon you receive.

4. "**Eligible Transactions**" refer to retail transactions made at Spending Merchants. For the avoidance of doubt:

- (a) transactions for purchases to be paid in installments are calculated based on the full amount of the original and valid machine-printed merchant sales invoice ("**sales invoice**") and the corresponding sales slip ("**sales slip**"). The payment of the balance of any sales invoice and sales slip cannot be used for the Promotion (however, they can be used for the registration of points for The Point integrated membership program); and
- (b) the amount of the Eligible Transaction is calculated based on the amount charged to the Mox Card and only the actual spending amount (i.e. the remaining amount after any discounts, trade in of goods or the use of any coupons, cash coupons or Point Dollars etc.).

Further, the following types of transactions are not Eligible Transactions for the purposes of calculating the Spending Requirements:

- (c) transactions that split into multiple sales invoices;
- (d) transactions made at or for Apple merchants, travel agents, fitness and beauty centers, wedding feasts, cross-border bus stops, estate agents, medical clinics or dentists, car parks, car washes and auto grooming, parking pass purchases, retail cars, exhibition venues, temporary exhibition booths or pops up stores, tenants in the office area of Millennium City Phase 5, hotels, banking services, premiums for insurance plans, currency exchange shops, tuition fees, membership fees and other monthly payments, purchase or top-ups of Octopus Cards, purchase or top-ups of stored value cards, mail orders, fax orders, email orders, telephone orders, online shopping (except for online movie ticket purchases), local data carrier fees,

*獎賞數量有限(獎賞 1 每日名額為 80, 獎賞 2 每日名額為 40, 先到先得, 送完即止)。每位持卡人每天只能於每一項消費級別獲取一項獎賞。你無法選擇你獲取的現金券。

4. 「**合資格交易**」指於消費商戶簽賬的零售交易。為免產生疑問:

- (a) 以分期付款消費的交易是根據有效商戶機印銷售發票正本 (「**銷售發票**」) 及相關銷售存根正本 (「**銷售存根**」) 之全數金額計算。發票及簽賬存根的餘額付款不可使用於本推廣(The Point 綜合會員計劃之積分登記除外); 及
- (b) 以下類別的交易將不適用於計算「合資格交易」簽賬要求: 合資格交易金額以計入 Mox 卡的金額及實際消費金額作計算 (即計算任何折扣、以商品作貼換交易或使用任何優惠券、現金券或 Point Dollar 等之後的剩餘金額)。

此外, 為計算簽賬要求, 以下類型的交易不被視為合資格交易:

- (c) 拆分為多項銷售發票的交易;
- (d) 於 Apple 商戶、旅行社、健身及美容中心、酒席、過境巴士站、地產代理公司、醫務所或牙醫診所、停車場、洗車及汽車美容、購買泊車證、零售汽車、展覽場地、臨時展銷攤位或臨時概念店、創紀之城第 5 期辦公樓區域的租戶、酒店、銀行服務、保險計劃的保費、貨幣兌換店、學費、會籍費及其他月費的繳款、購買或增值八達通、購買或增值儲值卡、郵購、傳真訂購、電郵訂購、電話訂購、網上購物(網上購買

telephone card fees, ticket sales (such as to mall events and concerts), purchase of Hong Kong Noah's Ark and sky100 tickets, purchase of cash coupons, SHKP Mall coupons, SHKP Mall e-coupons and gift cards or certificates, membership cards, loyalty cards or discount cards, food coupons (including but not limited to cake coupons, moon cake coupons, rice cake coupons and sausage coupons), purchase of gold nuggets and gold bars and, split-spending cancellations or unposted or ineligible transactions;

- (e) cancelled, refunded or falsified transactions;
- (f) any transactions where the date of the transaction, the amount of the transaction and the name of the Spending Merchant are not clearly printed on the sales slip or sales invoice;
- (g) any other merchant or transaction category as determined by apm from time to time.

Please contact the Customer Care Centre at the mall for details.

5. To redeem a Reward, Cardholders must present their original sales invoices issued by Spending Merchants on the day of redemption and the corresponding sales slips (which displays the same amount as the sales invoice issued by the Spending Merchant and shows that the transactions was made with a Mox Card) along with their Mox Card at the redemption location displayed below during the Promotion Period:

Redemption Location	Redemption Time
Customer Care Centre, Concourse	12:00 noon to 11:00 pm

6. The Cardholder must provide the name on the Mox Card to the Customer Care Center

電影戲票除外)、本地數據運營商費用、電話卡費用、門券銷售(如商場活動及演唱會門票)、購買香港挪亞方舟及天際 100 入場券、購買現金券、新地商場贈券、新地商場電子贈券及禮品卡或會員卡、積分卡、折扣卡、點數卡及食品券(包括但不限於如餅券、月餅券、糰券及臘腸券)、購買金粒、金條及分拆簽賬取消或未誌賬或不合資格的交易;

- (e) 已取消、退款或偽造的交易;
- (f) 銷售發票及銷售存根上沒有清楚印有交易日期、金額及消費商戶名稱的任何交易;
- (g) apm 不時決定的任何其他商戶或交易類別。

請於商場諮詢顧客服務中心了解詳情。

5. 要換領獎賞，持卡人須憑即日消費商戶發出的銷售發票正本及其相關銷售存根(銀碼必須與銷售發票相符及該銷售存根顯示以 Mox 卡作交易)連同相關的 Mox 卡，在推廣期內到以下顯示的換領地點換領：

換領地點	換領時間
大堂，顧客服務中心	中午 12 時至晚上 11 時

6. 持卡人必須提供 Mox 卡上的姓名予顧客服務中心職員作登記獎賞之用。顧客服務中心職員會即時在銷售發票及銷售存根背面蓋印作實，所有一經核實和已登記的資

<p>staff to redeem a Reward. The Customer Care Center staff will immediately stamp the back of the sales invoice and sales slip for verification. All information that has been verified and registered cannot be modified. Any photocopies, handwritten and reprinted receipts and bank statements or monthly statements will not be accepted.</p> <p>7. Valid methods of digital payments include Apple Pay, Google Pay and MasterCard Paypass linked to a Mox Card. In order to protect the interests of the Cardholders, the Customer Care Center staff may request the originals of sales invoices or sales slips from the Cardholder to copy for auditing purposes, or ask the Cardholder to present their physical Mox Card or display their Mox Card on their Apple Pay, Google Pay or Mastercard Paypass on their mobile phone to ensure that it matches the information on the sale invoices or sales slips.</p> <p>8. Cardholders are required to check their Reward on the spot upon redemption. The Reward cannot be returned or exchanged after the redemption procedure is completed. Rewards are subject to their own terms and conditions. For details on how to use the Reward, please refer to the Reward.</p> <p>9. Once a Reward has been used, it will be terminated immediately without prior notice and any balance remaining will not be refunded. apm reserves the right to replace any Reward with other equivalent coupons or gifts without prior notice, and the Cardholder shall not object.</p> <p>10. Each sales invoice and sales slip for an Eligible Transaction can only be used to redeem one Reward, that is, the sales invoices and sales slips that have been used to redeem a Reward cannot be used to redeem another Reward.</p> <p>11. Each sales invoice and sales slip can only be used to redeem one promotional offer, and cannot be used in conjunction with other promotions offered by apm, including for the redemption of gifts.</p> <p>12. The descriptions, images and prices contained in the promotional materials for the</p>	<p>料，不得再作任何修改。不接受任何影印本、手寫及重印收據及銀行賬單或月結單。</p> <p>7. 有效電子貨幣消費包括綁定 Mox 卡的 Apple Pay、Google Pay 及 Mastercard Paypass。為保障持卡人利益，顧客服務中心職員有權向持卡人索取銷售發票或銷售存根正本作圖像紀錄，以作稽核之用，或要求持卡人出示相符的實體 Mox 卡或於手機顯示載有 Mox 卡的 Apple Pay、Google Pay 及 Mastercard Paypass 的頁面等，確保其資料與銷售發票或銷售存根的資料相符。</p> <p>8. 持卡人於換領獎賞時需即場檢查獎賞，換領手續完成後，現金禮券恕不退換或更改。換領程序完成後，獎賞不可退換或兌換。獎賞受其自身條款及細則約束。有關獎賞的使用細則，詳情請參閱其獎賞。</p> <p>9. 獎賞換罄後將即時終止而不會另行通知，餘額將不予退還。apm 有權以其他等價的禮券/禮品代替獎賞而毋須另行通知，持卡人不得異議。</p> <p>10. 每張合資格交易銷售發票及銷售存根只可換領獎賞 1 或獎賞 2 一次，即已用作換領的銷售存根及銷售發票不可重複使用。</p> <p>11. 每張合資格銷售發票及銷售存根只可用於兌換一個推廣優惠，並不可與其他 apm 推廣優惠同時使用，包括用作換領禮品。</p> <p>12. 載於本推廣宣傳品的描述、圖片及價格僅供參考之用，如有任何調整，恕不另行通知。</p>
--	---

<p>Promotion are for reference only and are subject to change without notice.</p> <p>13. Neither Mox nor apm is the supplier of any product or service, and do not guarantee any product or service or their quality, provided by the Spending Merchants. Neither Mox or apm will bear any legal consequence or responsibility for the use of any such product or service. Any enquiry, claim or complaint regarding the quality or availability of products or services or the accuracy of any information provided by a Spending Merchant should be directed to the relevant Spending Merchant – neither Mox nor apm is responsible for this.</p> <p>14. The Mox Disclaimer, as set out in the Mox app and/or Mox's website applies to the Promotion.</p> <p>15. apm may amend these terms and conditions and/or change or terminate the Promotion. The decision of apm is final.</p> <p>16. In case of any dispute, apm reserves the right of final decision on the terms and conditions.</p> <p>17. In case of inconsistency between the Chinese and English versions, the English version shall prevail.</p> <p>Last updated: 1 November 2022.</p>	<p>13. Mox 及 apm 並非任何產品或服務的供應商，並不保證消費商戶提供的任何產品或服務或其質量。Mox 或 apm 均不對任何此類產品或服務的使用承擔任何法律後果或責任。如對產品/服務的質素或供應情況或消費商戶提供的任何資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關消費商戶提出。Mox 及 apm 對此不承擔任何責任。</p> <p>14. 受 Mox 應用程式及/或 Mox 網站中的 Mox 免責聲明約束。</p> <p>15. apm 可以修改本條款及細則及/或更改或終止本推廣。apm 的決定為最終決定。</p> <p>16. 如有任何爭議，apm 對條款及細則保留最終決定權。</p> <p>17. 如中、英文版本有不一致之處，概以英文版本為準。</p> <p>最近更新日期：2022 年 11 月 1 日。</p>
---	---